
Fizika SZACS összefoglaló 

2017.10.26. 

Az ülés fő célja a gólyatábori kérdések átbeszélése és a tapasztalatok összegyűjtése 

volt. Ezeket megelőzően beszéltünk a FizKém karaoke buliról, akadozott a szervezése, 

a SZACS óta rendeződött a helyzet, már csak hirdetni kell. 

A Gólyabál közösen lesz november 24-én a Bárczival és BTK-val. A bál elé szakos 

alapozást tervezünk, akár közösen felsőbbévesekkel. A részleteket az eseménynél 

lehet megnézni. (kapunyitás stb…) 

Kaptunk egy megkeresést a TÓK felől, hogy szeretnénk-e egy TÓK-Fizika közös bulit. A 

társaság támogatta az ötletet, tematikának Mikulást bulit gondoltunk. Az időpontot 

december 7-re tervezzük. (update: nem jó a mikulás buli és a dátum sem, mert ütni 

fogja az összELTE Mikulásbulit. helyette tematikakeresés folyamatban, új időpont 

november 30.) 

Na és akkor GÓLYATÁBOR: 

Fő cél az volt, hogy minden lehetőségre felkészüljünk, minden opciót átbeszéljük. Az 

elején az idei és a tavalyi konstrukciókat beszéltük át, mi volt jó és mi volt rossz a két 

verzióban.  

TGy visszajelzések:  

 nagyon kevés szakterületi program, minden színes alapon ment, ami nem 

segítette az évfolyam összehozását;  

 rossz volt a színes keverés a sok kis egység miatt;  

 a bárczi jelenléte nem feltétlen indokolt, mivel teljesen máshonnan jönnek, nem 

találkozunk velük többször és a csapatokban túl nagy aránnyal voltak; 

hasonlat: nagy pohár víz (bárczi), benne só, cukor, ecet (fizika, kémia, matek); 

nem zavarnak, de hozzá se tesznek sokat, ezért indokolatlan a bárczi jelenléte 

=> fizika részről nincs igény a bárczi részvételére 

 első nekifutás volt, rengeteg hibával sok felesleges dologgal és szerencsétlen 

körülménnyel; 

 több szabad program kéne és nem ennyire feszített tempó; 

 nagyobb szabadság a résztvevőknek; 

 a nagy tempó miatt esetleg +1 nap?; 

 este párhuzamosan lehetne két program ekkora létszámnál (pl buli és társas); 

 az esti buliban rossz volt a DJ (ez többször különböző megfogalmazásban is 

elhangzott); 

Ez után különböző forgatókönyvekre készültünk fel. A TermészetGyógyász 

egybenmaradása esetén mit szeretnénk (többiek nem akarnak kiszállni) és ha valaki 

kiszáll, akkor mit szeretnénk. Mivel a matek esetén kizártnak tartjuk, hogy a bárczit 

elengednék, ezért a kémia kiszállásától tettük függővé a dolgokat. A lehetséges 

felállások, főbb szempontokkal: 

 

 

https://www.facebook.com/events/1528588683891140/


Saját gólyatábor 

Pro 

 Szakos identitás erősítése 

 Családia hangulat 

 nem kell másokhoz igazodni 

 Tábortűz 

 Fizikus közeg megismerése 

közelebbről 

Kontra 

 Kis munkaerőforrás 

 Kis létszám, bulihoz kevés 

 Kari egység nem erősödik 

 

 

 

FizKém GT 

Pro 

 Szakos identitás erősítése 

 Családia hangulat 

 Könnyű szervezés 

 Tábortűz 

 Fizikus közeg megismerése 

közelebbről 

Kontra 

 Kis létszám, bulihoz kevés 

 Esetleges széthúzás a 

szakterületek között 

 

 

MatFizBárczi GT 

Pro 

 Nagy munkaerőforrás 

 Tavaly ilyesmiről beszéltünk a 

legelején 

Kontra 

 GyógyMatekba csapna át a 

dolog 

 Kilógnánk a közegből 

 Nem tudnánk érvényesíteni 

azokat a dolgokat, amiket 

szeretnénk 

 Még nagyobb arányt tenne ki a 

létszámból a Bárczi

 

TTK-s MatFizKém GT 

Pro 

 Kari identitás erősítése 

 Könnyű szervezés 

 Kari programokhoz jó alap a 

közös gólyatábor 

 Szakmai programra jó 

lehetőségek 

Kontra 

 Kevesebb lány 

 (A Bárczi hiánya miatt a matek 

se menne bele)

 



TermészetGyógyász GT 

Pro 

 Nagy létszám 

 Kari identitás segítése 

 Későbbi rendezvényekhez jó 

alap 

 Nagy munkaerőforrás 

Kontra 

 Nagyon sérül a szakos indentitás 

 Nehéz szervezés 

 Nehéz a két kar érdekeit 

összeegyeztetni 

 Felületes ismeretségek 

 Kevés szakos program 

 Későbbi programok során rossz, 

hogy választani kell a színek és a 

szakok között

(note: Csak a szervezés javítása és kommunikáció erősítése esetén működhet a TGy!) 

A két különböző forgatókönyv esetén a szavazás a következőképpen alakult: 

Kémia marad 

Saját GT: 6 

TTK-s MatFizKém GT: 7(2) 

TermészetGyógyász: 7(6) 

Kémia kiszáll 

Saját GT: 7 

FizKém GT: 8 

MatFizBárczi GT: 4

Az ülésen a Bódvarákóhoz csatlakozásról is beszéltünk, ezt hamar elvetettük, a végső 

szavazásnál 0 szavazat érkezett rá. 

Ez alapján a szakterület a TGy együtt maradásától (a kémia kiválásától) függően a 

TermészetGyógyász GT újra megrendezését vagy egy FizKém GT szervezését 

támogatja. 

Köszi mindenkinek aki eljött és időt szánt a dologra, egy kb. egy órás ülésen sikerült 

végigpörgetni a fontos dolgokat, szóval… 

Pacsi! 

Geri 

(természetesen ha kérdés, észrevétel, óhaj-sóhaj, akkor keresni ér ;) ) 


